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Referat af Bestyrelsesmøde den 14.11.2024, kl. 17.30 

på Firmaidræt Storkøbenhavns kontor. 

 

 

Deltagere.: Jeanette Thornberg (JT), Gitte M. Nielsen (GN), Palle Lindstrøm (PL), Kim 

Christiansen (KC), Mari-Ann E. Madsen (MEM), Rebekka L. Markers (RLM), Henrik Lindby 

(HL). 

 

 

Dagsorden: 

 

1. Godkendelse af dagsorden for mødet og udpegning af mødeleder og referent. 

GN blev valgt til mødeleder, og HL til referent.  

 

2. Opfølgning på sidste møde. 

a) Bestyrelsesmøde den 19.09.2024 

HL skal stadig undersøger mulighed for kamera ved indgang og dynamisk kode for løs udlej-

ning. 

 

 

3. Sager til beslutning 

 

1. Ansøgning Bordtennis 

Ansøgning af 2.000, - til stævne i januar 2025 til at fastholde og tiltrække nye medlemmer 

godkendt. Skal med i budget 2025. 

 

2. Forslag vedr. budget 2025 

 

Forslag 1: 

Regulering af skattefri godtgørelse. 

Bestyrelsen besluttede at det kan være muligt for afdelingerne at hæve beløbene til skatte-

frigodtgørelse fra 2025. Udgiften skal afholdes af afdelingen selv og årsregnskabet må ikke 

gå i minus. 

Bestyrelsen er ikke omfattet af stigningen.  

               HL sender de nye takster til formændene, og det skal være muligt at revidere budget 2025. 

 

               Forslag 2: 
               Timepriser på badminton stiger med 5 kr. pr. time for løs udlejning og sæsonbane ved sæsonstart i                

               august 2025. 

               Forslaget godkendt. 

 

              Forslag 3: 

              Regulering af baneleje for badminton afdelingen. 

              Den nuværende pris fastholdes, men skal tages op igen til næste år. 

 

             Forslag 4: 

             Tennis holdturnering, banelejen er ikke blevet reguleret siden 2004. 

             Besluttet at timeprisen stiger fra 120,- til 150,- pr time. En holdkamp spilles på 3 baner i 1½  

             time, så en holdkamp stiger fra 540,- til 675,- 

 

Prisen for tennismedlemskab er tidligere besluttet at stige fra 725,- til 1.000,- grundet højere                    

leje til grundejerforeningen. 

Timepris på tennis pr. time stiger fra 200,- til 240,-. 
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3. Spørgeundersøgelse om lokal strategi 

 

Forbundet havde sendt et spørgeskema om den lokale strategi, som blev udfyldt i fælles-

skab. 

 

4. Sager til drøftelse 

 

 

 

1. Regnskab 3. kvartal 2024 

 

Regnskab 3. kvartal 2024 – samt skøn på forventet regnskab 2024 

 

FSKBH-anlæg: 

 

• De viste indtægter ligger højere end tidligere år, hvilket skyldes prisjusteringer på baneleje. 

• Der mangler periodisering af indtægter, der vedrører første halvår af 2025 

• Et forsigtigt skøn viser, at vi på badminton vil få en merindtægt i år på ca. 40.000 kr. i forhold 

til budget. 

• På tennis viser skønnes regnskabsresultatet at blive en mindreindtægt på ca. 25.000 kr. 

• Vi skal have fokus på driften af tennisbaner, da udgifterne til drift og vedligehold er stigende de 

seneste år, hvor vi samtidig har haft uændrede priser. Dog er priser justeret i 2024. 

 

2021 2022 2023 3 kvt. 2024

Lejeindtægter 309 281 303 346

Drift og vedligehold 29 41 40 57

Nettoindtægt tennisbaner 280 240 263 289

Drift og vedligehold i procent 9,4 14,6 13,2 16,5  
 

• På udgiftssiden mangler vi opkrævning på grundskyld for 2024, hvilket må forventes at komme 

snarest. I modsat fald må vi statusbogføre et beløb svarende til budgettet som en gældspost. 

• Posten ”Alarm” ligger fortsat højt på grund af udkald til fejlalarmer. 

 

 

Administration og bestyrelse: 

 

• Tilskud fra Dansk Firmaidræt er højere end det budgetterede, hvilket skyldes en ekstraordinær 

forhøjelse, der blev gennemført efter vores budget blev vedtaget. Merindtægt ca. 72.000 kr. 

• Alle kontingentopkrævninger er nu udsendt. 

• Tendenserne på administrationskontoen er, som jeg tidligere har nævnt som ”Dødens gab”, at 

udgifterne stiger og indtægterne falder. De samlede driftsudgifter og –indtægter har fra 2021 til 

forventet regnskab 2024 udviklet sig således, at udgifterne er steget med 27%, mens indtæg-

terne er faldet med 17%. De væsentligste poster er: 

 
2021 2022 2023 2024

Porto og gebyrer 6.739 6.425 13.601 26.200

Telefon 20.286 10.410 9.893 12.690

Ingernet 12.055 13.200 15.381 17.066

Forsikring 21.914 24.653 29.278 27.312

Kontorartikler 29.409 34.350 35.662 41.337

Lønninger 837.042 790.115 1.011.643 1.075.992

ATP 5.365 4.408 5.743 7.016

Sociale ydelser 10.438 9.265 11.252 18.658

Lønomkostninger i alt 852.845 803.788 1.028.638 1.101.665  
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Idrætsafdelingerne: 

 

Det forventes at alle udvalg holder sig inden for de godkendte budgetter, der bortset fra fodboldudval-

get skal gå i nul. 

 

 

Forventet regnskab 2024: 

 

Med tallene for årets første 10 måneder tillagt et skøn for de resterende måneder er det mit skøn, at 

regnskabet vil ligge omkring balance, dog med et lille underskud. 

Der er dog fortsat behov for, at forøge indtægterne i de kommende år, at udgifterne til leje af arealet 

til FSKBH-anlæg vil stige markant fra og med 2025. Her vil merudgiften være ca. 180.000 i forhold til 

2024, hvilket vil udhule det overskud, der tidligere har finansieret underskuddet på de administrative 

konti. 

 

5. Meddelelser fra: 

 

• Formanden (JT) 

Haft møde med kandidat som ny økonomi ansvarlig i bestyrelsen. Da Palle ønsker at ud-

træde af bestyrelsen i april 2026 har vi i god tid fundet en egnet kandidat, som opstilles 

til rep.mødet i 2025 og skal være ’føl’ med Palle i 1 år. 

Deltaget Frivillig Fredag arrangement sammen med 20 andre. En herlig dag i escape 

room med efterfølgende middag. En dejlig tradition som vi har haft i rigtig mange år. Tu-

sind tak til Clara for nogle sjove timer. 

Bestyrelsen har afholdt møde med bordtennisudvalget. Et godt møde hvor flere punkter 

blev vendt. De har fået et nyt bestyrelsesmedlem, som nu ringer rundt til tidligere delta-

gere af bordtennis arrangementer for at få dem aktive igen. De har fået flere nye hold på 

denne måde.  

Deltaget til Landsdel Øst møde hvor vi hørte om medlemsregistrering, skolemedlemsska-

ber, politisk indflydelse og Hjemmebanen. 

Haft et par møder med Rebekka og Henrik om, hvad der sker for øjeblikket og i fremti-

den. 

Da Kim Christiansen allerede i april 2023 meldte ud om sin sidste periode i bestyrelsen, 

har vi nu fundet en egnet ung kandidat, som vi ønsker at opstille til rep.mødet i april 

2025. 

På grund af nedskæringer i Dansk Firmaidræt er bl.a. Firmaidræt Open fremadrettet ble-

vet nedlagt. For vores vedkommende betyder det at fodbold, håndbold, badminton og 

padel ikke bliver gennemført i 2025, som vi ellers havde forventet. 

 

• Næstformanden (GN) 

10. Oktober deltog jeg i mødet afholdt af Kultur- og Fritidsudvalget (KFU) på Køben-

havns Rådhus omhandlende Fremtidens svømmetilbud.  

Målene er: 1. Høj kapacitetsudnyttelse, 2. Sikre det brede tilbud, 3. Målrettede tilbud. 

Foreningerne, der deltog, kom med input til, hvad man vægtede højt under de 3 mål. 

Der er høringssvar d. 21/11-24, hvorefter KFU vil behandle de indkomne forslag og 

lægge en handlingsplan. 

10. Oktober besøgte jeg Billardafdelingen. Der var godt gang i kampene, og spillerne 

hyggede sig. Jeg blev taget rigtig godt imod, og spillerne (dem jeg nåede at snakke 

med) gav mig dejlig feedback på mit besøg. 

10.+11. Oktober startede svømmeafdelingen sæsonen op. Om torsdagen var vi 3, der 

mødte op i Tingbjerg Skoles svømmehal, fredag var vi 2. Der er kommet lidt flere med 

om fredagen. Vi må erkende, at det har haft store konsekvenser med de tildelte svøm-

metider, som vi desværre ikke kan gøre noget ved før om 2 år. 

12. Oktober tog jeg til bowlingbanerne i Rødovre for at besøge dem. Igen en positiv op-

levelse, hvor der var stor aktivitet på banerne.  
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22. Oktober deltog jeg i Landsdels Øst- mødet i Køge, hvor man gennemgik Medlems-

registrering, skolemedlemskaber, kommunalvalg og politisk indflydelse. 

30. oktober deltog jeg i Brugerrådsmøde i Svøm København, hvor Fremtidens svømme-

tilbud blev gennemgået (se mødet d. 10/10) samt sikkerheden i svømmehallerne blev 

gennemgået. 

Deltog i Frivillig Fredag - fantastisk sjovt arrangement 

 

 

• Økonomiansvarlig (PL) 

Se punkt 4.1 

 

• Øvrige bestyrelsesmedlemmer 

 

MEM 

Tennis: 

Har i denne sommer haft en stigning på 3 hold i holdturneringen på grund af opsøgende 

salg. 

Turneringen gik godt, hvor de fik lavet nogle ændringer mht. info før spil og længde på 

turneringen. 

Selve banerne er blevet bedre, men ikke gode nok endnu. Linjerne ligger tit for højt. Og 

for lidt grus på banerne. 

Det er Firmaerne trætte af. Gør dem farlige at spille på. 

 

Badminton: 

Vi er i gang med turneringen, der er dog nogle udfordringer omkring nogle hold som skal 

spille mod dem selv. 

Men Kent har vist fået rettet det nu. 

Vi har sendt indbydelse til miniturnering i januar 2025. Så må vi se hvor mange der kom-

mer denne gang. Det gik fint her i 2024. 

 

Vi er godt i gang med Firma Idræt Open, vi har dog nogle udfordringer da der både skal 

betales hal, bolde og præmier. 

Og hvis det skal dækkes ind uden underskud skal tilmeldingsgebyret være højt. Forbundet 

har tilbudt at betale 4 tkr. til halleje, men vi ligger stadig i den høje ende på gebyret. 

 

Problemer på badminton@fskbh.dk og har tilmeldt sig julemærkemarch. 

 

KC 

Fodbold: Udendørs sæsonen sluttede i begyndelsen af oktober, og det gik ikke helt som 

ventet. Det var ønskeligt at den turneringsstruktur, hvor forår og efterår var delt op, 

skulle give færre afbud. Efter forårets kampe, skulle de de 6 øverste og de 6 nederste 

spille imod hinanden i efterårets kampe. Men den jævnbyrdighed man havde håbet ville 

give færre afbud, hold desværre ikke stik, så afbudsprocenten blev ikke mindre end nor-

malt. 

Jeg har holdt møde med Daniel og Emil d. 24. september om den afsluttede fodboldturne-

ring, og der var bred enighed om, at der skal lægges turnering til 2025 efter et nyt sy-

stem og ikke stævneplanner. Det har givet alt for store udfordringer. Der blev drøftet 

hvordan der måske kan forsøges at komme de mange afbud til livs, ved ny turneringsform 

for nogle enkelte rækker. Desuden var en del andre små og store ting oppe og blive 

vendt. 

 

Som afslutning på udendørsturneringen, blev der afholdt pokalfinale, som dermed genop-

stod som turnering igen. Nexus og DC Kickers mødtes, og efter en rigtig spændende finale 

vandt DC Kickers med 2-1. Fin præmieoverrækkelse, og en erkendtlighed til dommeren. 

 

Jeg deltog i afdelingens årsmøde d. 11. november i Loen i Rødovre. Næsten halvdelen af 

de fremmødte var fra Masters, hvor der desværre burde være flere yngre til stede. Speci-

elt da Steen Olesen trådte ud af udvalget, og der er brug for yngre kræfter til fremtiden. 

mailto:badminton@fskbh.dk
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Men der var enkelte ting oppe at vende, og måske en lille appetitvækker om hvad ”arbej-

det” indebærer, kan lokke nye og yngre kræfter til. Efter præmieoverrækkelse var der 

fællesspisning og hyggeligt samvær. 

 

 

Petanque:  Kiggede forbi til deres doublemesterskaber d. 5. oktober på Jyllingevej i Rød-

ovre. Flot solskin med god og hyggelig stemning. Deltog også i årsmødet d. 24. oktober i 

Rødovre Bowlinghal, hvor der var næsten ligeså mange deltagere som der var fra udval-

get. Men dejligt at opleve en livlig debat, som vidnede om, at deltagerne gerne vil være 

med til at sætte deres præg, og gøre turnering og stævner attraktive.  

 

• Administrationen 

 

HL 

Kommunen vil lave indkørsel forbud fra Vigerslevvej på de 4 første stikveje på venstre 

side, se fra Valby Langgade, samt Nystedvej i tidsrummet 7.30 – 8.30. Det vil dig være 

tilladt med beboer/arbejdskørsel på Nystedvej. Der var sat hørringsvar til 28. oktober, 

men da jeg loggede ind den 28. oktober, var svarfristen sat til den 21.oktober på hjem-

mesiden, så jeg kunne ikke afgiv høringssvar. 

Deltaget i Landsdel øst møde den 22. oktober, hvor medlemsregistrering var et af punk-

terne, da der er lavet ny vejledning. 

Har haft møde med Jeanette og Palle og ny kandidat til bestyrelsen, som af løser for Palle, 

og det var meget positivt. 

Skal have møde med Jeanette 7/11 med ny kandidat til bestyrelsen, som afløser for Kim.  

Skal i morgen fredag 15/11 sammen med Emil have møde med Kristian P. fra Valby id-

rætspark om banefordeling. 

 

RLM 

AM-ugen: 

Vi havde en travl Arbejdspladsernes Motionsuge i uge 41 med trampolinfitness-event i 

KFIU-hallen og høvdingeboldturnering med stor tilslutning fra 6 hold á 6-10 personer. Der-

udover var jeg på Steno Diabetes Center i Herlev og lave motion på fem af deres kontorer 

og desuden tale med deres arbejdsmiljøkonsulent med henblik på et medlemskab hos os. 

  

Padel: 

Jeg har lavet en ny aftale med Racket Club Taastrup, så vi fortsat kan udbyde fyraftenspa-

del én gang pr. måned i 2025 (undtaget juni, juli, august). Det er fortsat en lidt dyr, men 

ok pris. 

Novo Nordisk ringede desuden til mig vedr., at de har startet en padelklub, og de vil gerne 

reklamere med vores events og evt. give lidt rabat til deres medlemmer ved deltagelse, 

hvilket er meget glædeligt. Vi har kæmpet lidt med tilmeldinger til fyraftenspadel i som-

merperioden og har måtte aflyse en enkelt gang, men vi oplever efterspørgsel igen nu her 

omkring efterår/vinter. 

  

Medlemsundersøgelse: 

Medlemsundersøgelsen er lukket for besvarelser og vi har fået omkring 190 brugbare be-

svarelser. Det er rigtig godt. 

Resultaterne og den videre proces vil blive fremlagt og diskuteret på næste bestyrelses-

møde i december. 

Der vil være masser af ting at tage fat i, og det vil også definere mit fokus i det nye år. 

  

Julemærkemarch: 

Julemærkemarchen den 1. december står for døren og vi hjælper igen i år til med at være 

et startsted. 

Marchen starter kl. 10 fra Dansekapellet, Bispebjerg Torv 1. Vi håber igen i år på stor til-

slutning. Alle er velkommen. En startbillet koster 40 kr., og alt går til Julemærkehjem-

mene. 
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Spar Nord 

Forbundet har for en del tid siden lavet en landsdækkende aftale med Spar Nord. Hver fi-

lial har fået et katalog med tilbud ift., hvad vi kan tilbyde og kontaktoplysninger på hvilken 

firmaidrætsforening, de skulle kontakte. Vi har fået at vide, at vi ikke har måtte kontakte 

dem, men de skulle komme til os, fordi ledelsen tænkte, at filialerne ville føle, at det var 

noget, der blev presset ned over deres hoved. MEN nærmest ingen filialer har kontaktet 

de lokale foreninger, så nu har vi fået tilladelse til, at vi må kontakte dem med vores til-

bud. Jeg går derfor i gang med at kontakte de 10 filialer, der ligger i Storkøbenhavn og 

håber på interesse for kollegamotion eller deltagelse i vores idrætter.  

 

 

 

6. Eventuelt.  

Intet til punktet. 

 

 

 
   

Referent: HL 

 

 


